
سازمان معلمان تهران در تدارک
برگزاری کنگره استانی
سخنگوی این تشکل اعلام کرد:

کنگره سازمان معلمان استان تهران برگزار می شود

سازمان معلمان تهران در تدارک برگزاری کنگره استانی این تشکل است
و به همین منظور تعدادی از اعضای آن نشستی را برای بحث و تبادل و

نظر و هماهنگی و همکاری برگزار کردند.

به گفته محمد داوری سخنگوی سازمان معلمان ایران امروز(جمعه 5
آذر) با حضور طاهره نقی ئی و علیرضا هاشمی دبیران کل فعلی و سابق
این تشکل و شرکت تعدادی از اعضای شورای مرکزی و شورای استان
تهران و جمعی از اعضای سابق و جدید سازمان نشستی برگزار گردید تا
ضمن ارائه مباحث تحلیلی از اوضاع سیاسی کشور و صنفی حوزه آموزش و
پرورش و فرهنگیان، برای اجرای کنگره استانی هماهنگی های لازم را

انجام دهند.

سخنگوی سازمان معلمان در تکمیل این خبر به سخن معلم گفت: در این
نشست دبیرکل سازمان معلمان گزارش مختصری از فرایند فعالیت های
بیست ساله سازمان ارائه نمود و با اشاره به برگزاری کنگره کشوری
1400 و برگزاری کنگره های استانی در چند استان بر ضرورت و اهمیت
کنگره استان تهران تاکید نمود و از اعضا خواست تا برای برگزاری
یک کنگره خوب با مشارکت حداکثری اعضای سازمان در استان تهران

همراهی لازم را داشته باشند.

محمد داوری افزود:در این نشست علیرضا هاشمی دبیرکل سابق سازمان
معلمان نیز در سخنانی تحلیلی به دو ویژگی برجسته سازمان اشاره
کرد و ترجیح عاملیت جمعی بر عاملیت فردی و کنشگری مرزی میان
جامعه و حاکمیت با رویکرد تعاملی و تمرکز بر امور تغییرپذیر را
از جمله ویژگی های تمایز بخش سازمان با سایر تشکل ها دانست و ملاک
قرار دادن صرف حسن نیت،مسئولیت ناپذیری و پاسخگو نبودن اکثریت
فرهنگیان و اختلاف های غیرقابل مدیریت را از جمله مشکلات و نقدهای
وارده دانست و موفقیت در ادامه فعالیت ها را منوط به حفظ ویژگی

های مثبت و رفع نقدهای وارده دانست.
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گزارش رسیده به سخن معلم حاکی است در این نشست چهار ساعته که
حدود بیست نفری از اعضای سازمان معلمان حضور داشتند راهکارهای
عملی برای تامین منابع مالی و جذب نیروهای جوان تر و هم چنین
مشارکت بیشتر بانوان ارائه شد و حاضران بر ضرورت فعالیت منسجم و
هماهنگ تاکید کردند و مسئولیت هایی برای اجرای کنگره را پذیرا

شدند.

لازم بذکر است در این نشت رامین کریمی نیا مسئول کارگروه رتبه
بندی و همسانسازی سازمان معلمان با ارائه آخرین گزارش از وضعیت
این لایحه از اینکه اعتبار 25 هزار میلیارد تومان برای یک سال
محاسبه شود نه برای شش ماه ابراز نگرانی کرد و ابراز امیدواری
نمود با مطالبه گری گسترده فرهنگیان و استفاده از ظرفیت های
موجود صدای معلمان به گوش مسئولان برسد و نمایندگان و دولت به

وعده قبلی خود عمل نمایند.


